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Z A P I S N I K 

sa 175. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 7. lipnja 2019. godine u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

Nazočni:  Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, 

voditelj  Odsjeka za financije i proračun, Iva Žagar, direktorica KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o.,  Ivana 

Pleše, Narodna knjižnica i čitaonica Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, 

imovinu, prostorno uređenje i promet, Karmela Rački, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, 

Goran Štimac, GSC Delnice, Nikolina Ćuić Muhvić, voditeljica Ureda gradonačelnika, Klaudija 

Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Odsutni: Katarina Mihelčić, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Goran Štimac, 

Dražen Rački, Petar Hrg, Indira Rački Joskić umjesto koje sjednici prisustvuje Ivana Pleše. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- Za otkup zemljišta kod Fine pripremljeni su ugovori i dogovoren dolazak stranaka na potpis. 

- Odrađena je sjednica Gradskog vijeća i poslane su pozivnice za Svečanu sjednicu. 

- Održan je sastanak s odvjetnikom vezano uz predmete. 

- Izrađena su brisovna očitovanja po otplati cijene stanova sa stanarskim pravom. 

- Kontakt s Addico bankom vezano uz brisanje zabilježbe za formiranje čestice groblja. 

- Danas se održava instruktaža za biračke odbore za predstojeće izbore, izrađeni su zapisnici, 

postavljene obavijesti na oglasnim pločama o biračkim mjestima, sortirat će se i podijeliti 

materijal. 

- HZZZ je dostavljeno izvješće za javne radove, čeka se odobrenje za potpisivanje ugovora. 

- Iz razloga što nije bilo ponuda za kupnju automobila idući tjedan ponovit će se procedura. 

- Odrađena je prezentacija Plana procjene zaštite od požara. 

- S obzirom na to da osobi koja je na stručnom osposobljavanju ističe godina dana rada, priprema 

se dokumentacija za prijem nove osobe na stručno osposobljavanje. 

- Rad na Godišnjem izvješću za socijalnu skrb. 

- PGŽ je poslano izvješće vezano uz Savjet mladih, obavijestili smo ih da isti nije formiran. 

- Izrađeni su ugovori za javne potrebe pa će se poslati pozivi za potpisivanje. 

- Korektura i lektura tekstova za Dejuonšku besejdu. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Priprema dokumentacije za prijavu na natječaj Ministarstva turizma podrumskih prostorija u 

objektu Turističke zajednice. 

- Prijava dječjeg igrališta u parku na natječaj LAG-a. 

- Odrađeno je Gradsko vijeće. 

- Hrvatskim šumama poslan je upit kada kane krenuti sa sanacijom ceste za Razloge. 

- ŽUC-u je upućen dopis vezano za popravak ceste kod željezničke stanice. 

- Reciklažno dvorište na Sović Lazu je krenulo s izgradnjom. Pojavio se problem jer je plato, 

nakon 40 cm iskopa, prekriven smećem i sada smo u procesu preprojektiranja projekta. Ispitana 

je podloga koja će nakon tampona zadovoljiti potrebu planirane nosivosti. 

- Sastanak s odvjetnikom radi rješavanja problema. 



- Kontakt s geometrom jer je elaborat spajanja parcela na groblju Delnice odbijen od gruntovnice 

za provedbu, zbog upisa banke i neslaganja kvadrature. 

- Vlasnici poslovne zone Kendar iskazali su interes za otkup parcele koja je predviđena za cestu. 

S obzirom da su tamo samo dva subjekta cesta postaje bespredmetna. Obaviješteni su da 

podnesu zahtjev kako bismo krenuli s procedurom. 

- Što se tiče odvodnje kod Palfingera, zadnja točka izljeva nalazi se na parceli Hrvatskih šuma te 

ćemo sa njima vidjeti što je potrebno napraviti kako ne bi dolazilo do izlijevanja. 

 

GORAN ŠTIMAC 

- Čišćenje i košnja oko Doma sportova. 

- Uređen je stadion i pripremljen za vikend utakmice. 

- Uređenje i čišćenje pomoćnog igrališta. 

- Kuglana je sređena nakon održanih utakmica. 

- U organizaciji Zajednice sportova PGŽ na Platku kreće „Vertikalno lice Platka“. 

 

KARMELA RAČKI 

- Održana je sjednica Odgojiteljskog vijeća. 

- Predane su teme stručnog usavršavanja. 

- Na sjednici Gradskog vijeća usvojen je Plan upisa. Upisi su krenuli i traju do 14. 6. 2019. 

- Društvo slikara „Kvarner“ u četvrtak je imalo aukciju slika. Vrtiću su donirali nekoliko slika. 

- Akcija čišćenja okoliša i sadnja sadnica cvijeća. 

- Za Besejdu su dostavljeni podaci o priredbi povodom priredbe rođendana Vrtića. 

 

IVA ŽAGAR 

- Računi za pružene usluge i administrativni poslovi. 

- Traže se ponude za nabavu novog kamiona s dvostrukom kabinom i kiperom. 

- Kontrola rada klesara i pogrebnika na grobljima. 

- Dimnjačari su vršili završno čišćenje s čišćenjem čađe. 

- Promatranje rada fontane i komunikacija s Vodotehnikom vezano za otklanjanje poteškoća. 

- Pražnjenje kanti za smeće, sadnja cvijeća, košnja površina, odmorišta i groblja. 

- Dežurstvo u nedjelju zbog čišćenja javnih površina, dežurstvo domara zbog provođenja izbora. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Aktivnosti vezane uz prometno rješenje kod INE. 

- Danas ističe rok za dostavu ponuda na jednostavnu nabavu za krovište TZ. 

- Dogovori na terenu i preprojektiranje platoa s obzirom na manju nosivost podložnog tla. 

- Objavljena je javna nabava za rekonstrukciju ceste za Razloge. 

- Komunikacija s geometrom zbog pritužbe gospođe Sutorius u Lovačkoj ulici da smo uzurpirali 

njeno zemljište. Problem je što njen geometar nije dozvolio predstavnicima Grada da 

prisustvuju izmjeri. 

- Izvršen je očevid na terenu za pristup na parcelu prema Croatiji, vidjet će se završna kota ceste 

kako bi se napravila rampa da ljudi imaju pristup. 

- S izvođačem je obiđen cijeli teren, sagledan je kompletan zaostatak vezano uz održavanje 

nerazvrstanih cesta. 

- Aktivnosti vezane uz rasteretni kanal i retenciju. 

- Raskinut je ugovor s javnom bilježnicom i poduzimaju se radnje za novi ugovor s javnim 

bilježnikom. 

- Suglasnosti za prekope javnih površina vezano za priključke, suglasnosti za skupove na javnim 

površinama te za manifestacije povodom Dana Grada. 

- RST je izdana opomena za uređenje okoliša temeljem vijećničkog pitanja. 

- Knjižnica je u postupku javne nabave. Postavljen je upit, odgovor projektanta nije dostavljen, 

možda ćemo produžiti rok. 

- Vezano uz vijećničko pitanje o svjetlosnom onečišćenju očekujemo pravilnik na državnoj razini 

nakon čega moramo napraviti plan. 



- Svjetlosno onečišćenje – vijećničko pitanje, potrebno je donijeti pravilnik na državnoj razini i u 

roku od 6 mjeseci moramo napraviti plan. 

- Posebni uvjeti, potvrde na glavne projekte, komunalni doprinos, kompletiranje materijala s 

Gradskog vijeća. 

- Pregledavanje snimke i očevid na terenu vezano uz oštećenje stupa javne rasvjete te aktivnosti 

vezane uz sanaciju oštećenog stupa javne rasvjete kod Moloka. 

- Pronađen je počinitelj koji je iskipao kamion smeća u Donjem Tihovu.  

- Dogovor vezan uz rušenje suhih stabala u Lučicama i opasnih stabala u Dolima. 

- Dio stanovnika S. S. Kranjčevića je protiv, a dio za rušenje jele i bora kraj zgrade. 

Gradonačelnik je zatražio da se ishodi očitovanje MO Delnice. 

- Prisustvovanje iskolčenjima. 

- Ugovori za najam površina. 

- Prometno redarstvo. 

- Suradnja s KTD vezano uz organiziranje prostora za cvjetni sajam. 

- Obilazak terena radi popisa horizontalne signalizacije. 

- Obavijesti prema prijavi dimnjačara za vise stambene zgrade zbog neuređenih tavana. 

- Postavljanje plakata za aktivnosti povodom Dana Grada. 

- Dobiven je zahtjev za postavljanje skele na tzv. DIP-ovoj zgradi. Ugovor za sanaciju je potpisan, 

naručen je materijal i sa sanacijom se kreće idući tjedan. 

- Gradonačelnik je zatražio da se u plan stavi nabava kamera i da se one postave na divljim 

deponijima kojih je sve više na području Grada. Novi je niknuo iza „Konzuma“. 

 

IVANA PLEŠE 

- Pripreme za izdavanje knjiga, nabava tiska, rad s korisnicima. 

- Pričaonica priča. 

- Postavljeni su plakati i radilo se na prezentaciji promocije knjige Emila Crnkovića. 

- Nabava knjiga. 

- Uvođenje i razvrstavanje knjiga iz otkupa ministarstva. 

- Presložena je dječja književnost, narodna književnost i dječja referentna zbirka. 

- Izrada izvješća o kupljenim knjigama. 

- Kontakt dužnika, uređivanje web i facebook stranice. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Odbor za proračun i financije i sjednica Gradskog vijeća su odrađeni. 

- Sastanak u Infoprojektu vezano za izdavanje rješenja za poreze na kuće za odmor i registar 

nekretnina. 

- Kontinuirano se radi na jednokratnim otplatama stanova sa stanarskim pravom. 

- Rješavanje imovine proračunskih korisnika. 

- Sastanak s odvjetnikom Pintarom. 

- Još uvijek nismo uspjeli dogovoriti sastanak u Ministarstvu financija. 

- Završava jednostavna nabava za nabavu službenog vozila. 

- Plaća za svibanj, plaćanje obveza. 

- Ugovor za nabavu uredskog materijala. 

- Kontinuirano se vrše usklađenja s proračunskim korisnicima. 

- Osmišljavanje te tisak letaka i komunikacija s Fondom za zaštitu okoliša. 

- Aktivnosti vezane uz WiFi4Eu. 

- Potpisivanje ugovora za pogrebnu kopiju. 

- Dostava dokumentacije Ministarstvu regionalnog razvoja za cestu Razloge. 

- Prikupljanje podataka za provođenje javne nabave za Interpretacijski centar. 

- Interpret centar, prikupljanje podataka za provođenje javne nabave. 

 

Dovršeno u 8,45 sati. 

 

 Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

 Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 


